
Varför väljer UNF att utforska en ny gemensam 

nykterhetsorganisation? 

I många år på alla nivåer inom UNF har det diskuterats om hur vi kan samarbeta 

mer inom rörelsen. Det finns många vinster i att börja samarbeta mer där vi kan 

underlätta och göra övergångarna mer smidiga, dela erfarenheter, bilda och inte 

fightas om varandras medlemmar och vart de engagerar sig.  

Vi är idag fyra väldigt skilda organisationer i sin verksamhet men med rötter i 

samma rörelse. UNF är en ungdomsorganisation och därför kommer vi alltid sträva 

efter att lyfta ungdomar. I det arbetet är särskilt ungas rätt till demokrati, 

organisering och egna utrymmen viktiga, både idag och i framtiden. I vilken form 

rörelsen än tar sig kommer det alltid att fortsätta vara viktigt att lyfta unga, vi är 

framtiden.  

När de ekonomiska förutsättningarna blir än mer osäkra och de ideella krafterna 

åter måste bära en större del av IOGT-NTO-rörelsen behöver vi se över hur vi 

använder gemensamma resurser på ett effektivt sätt. Det gäller inte enbart ekonomi 

utan även fastigheter, medarbetare, kompetens och ideell tid och kraft. Detta för att 

vi ska kunna lägga vår tid på det som står oss närmast, verksamheten och 

medlemmarna.  

I en värld och en tid då våra grundläggande värderingar demokrati, solidaritet och 

nykterhet är allt viktigare att försvara, behöver vi samla våra krafter för att hjälpas 

åt att vrida samhället rätt. Barn, ungdomar och vuxna kan stärka varandra i 

kampen för en bättre värld. När vi blir starkare och använder våra gemensamma 

resurser på bästa sätt, kan vi i ännu högre grad nå vår vision, en demokratisk och 

solidarisk värld fri från droger.  


